
P R O T O K Ó Ł  Nr XXVIII/2016
ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie

odbytej w dniu 28 września 2016 r.

Początek sesji godz. 13.00
Zakończenie sesji godz. 14.40

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu).
Zaproszeni goście: wg załącznika Nr 2 do protokołu.

Radni obecni - 13
Radni nieobecni -   2
Radni nieobecni -  Franciszek Brzozowski  

   Wiesław Lisek 
     

Adn. pkt 1. Otwarcia  XXVIII zwyczajnej  sesji  Rady Miejskiej  dokonał  Przewodniczący 
Rady Miejskiej  –  Radosław Gross,  stwierdzając  na  podstawie  listy obecności  quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał.

Następnie Przewodniczący Rady powitał radnych oraz zaproszonych gości, po czym 
oddał  głos  Panu  Wojciechowi  Lempkowi,  który  pełni  obowiązki  kierownika  Posterunku 
Policji w Miłomłynie.

Pan Wojciech  Lempek  poinformował,  że  obowiązki  kierownika  Posterunku  Policji 
w  Miłomłynie  pełni  od  1  sierpnia  br.  Obsada  posterunku  to  jeden  policjant  ds. 
dochodzeniowych oraz dwóch dzielnicowych. Od 1 października br. dojdzie policjantka, która 
będzie  pełnić  funkcję  patrolowca.  Posterunek  prowadzi  obecnie  17  spraw  kryminalnych. 
Wykrywalność  przedstawia  się  na  poziomie  33  %.  Ponadto  prowadzi  ok.  20  spraw 
o wykroczenie. 

Sołtys Sołectwa Liksajny, pani Donela Zegadło zwróciła się z prośbą do kierownika 
Posterunku Policji o podanie bezpośredniego numeru kontaktowego.

Kierownik posterunku zaproponował,  by w tej  sprawie Pani  Sołtys  zgłosiła  się  do 
niego.  

Następnie Przewodniczący Rady Radosław Gross przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie i odczytanie porządku obrad
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji
3. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów 
4. Informacja  z  działalności  Burmistrza  w  okresie  między  sesjami  oraz  działań 

podejmowanych w kierunku aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru Ochrony 
Uzdrowiskowej Miłomłyn” 

5. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2016 roku.
6. Podjęcie uchwał w sprawie:

• zapewnienia  wspólnej  obsługi  administracyjnej,  finansowej 
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i organizacyjnej dla jednostek budżetowych Gminy Miłomłyn
• zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 

2016-2031
• zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2016 r. 

7. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów 
8. Wolne wnioski i informacje
9. Zakończenie obrad sesji

Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o dołączenie do punktu 6 porządku obrad 
„Podjęcie uchwał w sprawie” projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Burmistrza Miasta i Gminy Miłomłyn, jako projektu czwartego. Poinformował, że do Rady 
Miejskiej w Miłomłynie wpłynęła skarga od Pani Reginy Wołek z dnia 12.09.2016 r. Skarga 
została  rozpatrzona  zgodnie  z  prawem  przez  Komisję  Rewizyjną  Rady  Miejskiej,  która 
przygotowała  odpowiedni  projekt  uchwały.  Następnie  poprosił  Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej radnego Marka Grzędę o informację na temat treści skargi.

Radny Marek  Grzęda  poinformował,  że  Pani  Regina  Wołek  skarży  się,  iż  bardzo 
często w pobliżu jej domku letniskowego w Wińcu znajdującego się blisko jeziora są wycieki 
ścieków  z  kanalizacji  sanitarnej.  Spowodowane  jest  to  tym,  że  istniejąca  instalacja 
kanalizacyjna  jest  stara.  Najczęstszą  przyczyna  jest  to,  że  mieszkańcy Wińca  rzucają  do 
kanalizacji  rzeczy,  które  nie  powinny się tam znaleźć,  co powoduje częste awarie  pompy 
przepompowującej odpady, a następnie wyciek ścieków. Awarie są usuwane przez pracownika 
spółki po zgłoszeniu. Na dzień dzisiejszy rozwiązaniem byłoby zamontowanie  odpowiednich 
filtrów i  monitoringu.  Jednak gminy nie  stać na takie  przedsięwzięcie.  W związku z tym 
jedyne co można zrobić to zobowiązać pracowników spółki do cyklicznego przeglądu pompy. 
W związku z tym Komisja Rewizyjna na posiedzeniu  stwierdziła, że skarga na Burmistrza 
Miasta i Gminy jest bezzasadna. Następnie odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.

Następnie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  pod  głosowanie  wcześniej 
zgłoszony wniosek. 

„Za” przyjęciem wniosku głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Adn. pkt 2. Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokół z ostatniej sesji był 
wyłożony do wglądu i radni mogli się zapoznać z jego treścią przed sesją. Radni nie zgłosili 
uwag do protokołu i w związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek 
o przyjęcie protokołu bez odczytywania.

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Następnie  Przewodniczący  Rady  zaproponował  przejście  do  kolejnego  punktu 
porządku obrad: „Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów”.

Adn. pkt 3. Radny Grzegorz Walaszczyk zgłosił interpelacje w sprawie:
• przedstawienia kosztów adaptacji budynku po byłej kotłowni w Karnitach na 

świetlicę wiejską z pieniędzy funduszu sołeckiego,
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• wyjaśnienia  okoliczności  organizacji  dożynek gminnych na terenie  sołectwa 
Ligi. 

Kopie interpelacji wg załącznika 
nr 3-4 do protokołu.

Radna  Alina  Król  zgłosiła  potrzebę  ponownego  naprawienia  nowo  remontowanej 
nawierzchni brukowej na odcinku ul. Rynkowej w Miłomłynie. 

Sekretarz  Miasta  i  Gminy Ryszard  Portka  poinformował,  że  wykonawca  naprawy 
odcinka  nawierzchni  tej  ulicy  został  powiadomiony  o  usterce.  Zostanie  to  naprawione 
w najbliższy poniedziałek, bądź najpóźniej we wtorek. 

Radny Kazimierz Czarnecki poinformował, że mieszkańcy Sołectwa Boguszewo mają 
zastrzeżenia co do remontu świetlicy wiejskiej w Boguszewie. Zalewana jest ściana świetlicy, 
co doprowadziło do jej zagrzybienia. Wykonawca remontu dachu świetlicy nie ponosi za to 
żadnej odpowiedzialności. Na sesji obecna jest delegacja mieszkańców, którzy zapraszają do 
Boguszewa, by obejrzeć stan świetlicy.  

Następnie  zabrała  głos  mieszkanka  Boguszewa,  pani  Genowefa  Laskowska,  która 
zapytała, kto wykonał i odebrał remont świetlicy. Uważa, że wykonawca powinien dokonać 
poprawy  remontu  dachu.  Stwierdziła,  że  mieszkańcy  sołectwa  nie  zgadzają  się  na 
przeznaczanie co roku środków z funduszu sołeckiego na te same prace remontowe, gdyż 
mają inne potrzeby. Uważa, że raz zlecona praca powinna być wykonana dobrze. Mieszkańcy 
sołectwa zapraszają, by obejrzeć stan świetlicy po remoncie. 

Radny Kazimierz Czarnecki dodał, że zastrzeżenia dotyczą nie tylko remontu dachu 
świetlicy, ale i instalacji elektrycznej oraz łazienki. 

Sekretarz Miasta i Gminy Ryszard Portka stwierdził, że według niego remont dachu 
świetlicy w Boguszewie to koszt ok. 50-80 tys. zł. Trzy lata temu naprawiono ten dach tylko 
za  2.500 zł ze środków funduszu sołeckiego. Przez kolejne lata sołectwo przeznaczało część 
środków z  funduszu  sołeckiego  na  remont  dachu.  Do  kosztów remontu  dachu  dokładała 
również gmina. Przypomniał, że faktury za remont świetlicy podpisywał również sołtys, który 
także odbierał wykonaną pracę. Zlecone zadanie zostało wykonane. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  wykonawca 
remontu dachu zostanie zobowiązany do poprawy wykonanych prac. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Radosław Gross zwrócił się z prośbą, by tego typu 
sprawy  mieszkańcy  próbowali  najpierw  załatwić  z  Sekretarzem  i  Burmistrzem, 
a w ostateczności zgłaszali je na sesji Rady.

Radny  Grzegorz  Żmijewski  nawiązał  do  propozycji  przeznaczenia  środków 
z funduszu sołeckiego Sołectwa Liksajny na kupno działki znajdującej się przed świetlicą. 
Zastanawia się nad celowością  tego,  gdyż uważa,  że sołectwo ma inne większe potrzeby. 
W związku z tym rozważa,  czy gmina nie powinna partycypować w kosztach kupna tego 
gruntu. 
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Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  zwrócił  uwagę,  że  on  nie  może 
ingerować  w  ustalenia  zebrania  wiejskiego  co  do  przeznaczenia  środków  z  funduszu 
sołeckiego.  Nie wykluczył,  że  jeżeli  zaplanowana kwota z  funduszu sołeckiego okaże się 
niewystarczająca, to gmina dołoży brakującą kwotę z budżetu. Przy okazji dodał, że gmina 
ma inne ważniejsze potrzeby, m. in. modernizację oczyszczalni ścieków w Miłomłynie oraz 
stacji uzdatniania wody. 

Więcej interpelacji i zapytań nie zgłoszono.

Adn. pkt 4. Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  przedstawił  informację 
z  działalności  w  okresie  między  sesjami  oraz  działań  podejmowanych  w  kierunku 
aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

Informacja wg załącznika
Nr 5 do protokołu.

W  nawiązaniu  do  przedstawionej  informacji  radny  Mirosław  Ruczyński  zapytał 
o położenie nowej nakładki bitumicznej na ul. Ostródzkiej w Miłomłynie.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że ul. Ostródzka jest 
drogą powiatową. Powiat będzie kładł nową nawierzchnię na tej ulicy. 

Więcej pytań do przedstawionej informacji nie zgłoszono.

Adn. pkt 5. Przewodniczący Rady Miejskiej Radosław Gross poinformował, że wykonanie 
budżetu  za  I  półrocze  br.  zostało  pozytywnie  zaopiniowane  przez  Regionalną  Izbę 
Obrachunkową w Olsztynie. Następnie Przewodniczący Rady odczytał uchwałę Nr RIO.VIII-
0120-395/16  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Olsztynie  z  dnia 
1 września 2016 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonej przez Burmistrza Miasta i Gminy 
Miłomłyn  informacji  o  przebiegu  wykonania  budżetu  za  pierwsze  półrocze  2016  roku. 
Następnie oddał głos Skarbnikowi Miasta i Gminy Sylwii Bartoszuk.

Uchwała RIO wg załącznika 
Nr 6 do protokołu. 

Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Sylwia  Bartoszuk  poinformowała,  że  informację 
z wykonania budżetu Miasta i Gminy Miłomłyn za I półrocze 2016 r. radni otrzymali pod 
koniec sierpnia br. i mogli się z nią zapoznać. Następnie przedstawiła tą informację. 

Informacja wg załącznika 
Nr 7 do protokołu.

Do przedstawionej informacji z wykonania budżetu radni nie zgłosili pytań.  

W  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zaproponował  przejście  do 
kolejnego punktu porządku obrad „Podjęcie uchwał w sprawie”.
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Adn. pkt 6. Przewodniczący Rady Miejskiej Radosław Gross przedłożył projekty uchwał 
w sprawie:

zapewnienia  wspólnej  obsługi  administracyjnej,  finansowej  i  organizacyjnej  dla 
jednostek budżetowych Gminy Miłomłyn

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały radni nie zgłosili uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o podjęcie uchwały 
w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi administracyjnej, finansowej i  organizacyjnej dla 
jednostek budżetowych Gminy Miłomłyn.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi 
administracyjnej, finansowej i organizacyjnej dla jednostek budżetowych Gminy Miłomłyn 
została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXVIII/143/2016
wg załącznika Nr 8 do protokołu.

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2016-2031

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały radni nie zgłosili uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o podjęcie uchwały 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2016-
2031.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2016-2031 została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXVIII/144/2016
wg załącznika Nr 9 do protokołu.

zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2016 r. 

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały radni nie zgłosili uwag.
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W związku z tym Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o podjęcie uchwały 
w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2016 r. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  uchwała  w sprawie  zmian  w budżecie  Miasta 
i Gminy Miłomłyn na 2016 r. została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXVIII/145/2016
wg załącznika Nr 10  do protokołu.

rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Miłomłyn

Do projektu uchwały radni nie zgłosili uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o podjęcie uchwały 
w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Miłomłyn.
 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na 
działalność Burmistrza Miasta i Gminy Miłomłyn została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXVIII/146/2016
wg załącznika Nr 11 do protokołu.

 Następnie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zaproponował  przejście  do  kolejnego 
punktu  porządku  obrad  „Udzielenie  odpowiedzi  na  interpelacje  i  zapytania  radnych  oraz 
sołtysów”. 

Adn. pkt 7. Przewodniczący Rady Miejskiej Radosław Gross stwierdził, że odpowiedzi na 
zapytania radnych  oraz  sołtysów  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  udzielił  w  punkcie 
3  „Interpelacje  i  zapytania  radnych oraz sołtysów”.  Dodał,  że  odpowiedzi  na interpelacje 
zostaną udzielone na piśmie w terminie późniejszym.

Adn. pkt 8. Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Radosław  Gross  poinformował,  że  Rada 
otrzymała  odpis  wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego z  dnia  14 lipca 2016 r. 
w  sprawie  ze  skargi  Wojewody  Warmińsko-Mazurskiego  na  uchwałę  Rady  Miejskiej 
w  Miłomłynie  Nr  XX/109/2016  z  dnia  26  lutego  2016  r.  w  przedmiocie  uchwalenia 
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Miłomłyn  w  miejscowości 
Liwa. Wojewódzki Sąd Administracyjny podważył dwa zapisy tej uchwały. Pierwszy z nich 
dotyczy odmiennego od ustawowego zdefiniowania w tej uchwale wskaźnika intensywności 
zabudowy,  określonego  jako  parametr  wyrażony  udziałem  powierzchni  zabudowy 
w powierzchni terenu działki. Drugi dotyczy dopuszczenia na terenach rolniczych lokalizacji 
dojazdów,  zatok  postojowych  oraz  ścieżek  rowerowych,  przejść  i  ciągów  pieszych  bez 
określenia linii rozgraniczających te tereny. 
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Następnie  radna  Joanna  Karabinowska  przedstawiła  nowo  wybranego  Sołtysa 
Sołectwa Liwa, panią Walerię Pękalę.

Radna Alina Król zwróciła się do radnego Rady Powiatu Stanisława Brzozowskiego 
z prośbą, by wystąpił z wnioskiem w powiecie w sprawie naprawy drogi Miłomłyn-Tarda, 
której nawierzchnia jest w bardzo złym stanie technicznym (popękana, zarwane pobocze), co 
utrudnia  korzystanie  z  drogi.  Jest  to  chyba  jedna  z  najgorszych  dróg  na  terenie  gminy. 
Od granicy Gminy Morąg stan nawierzchni tej drogi jest dobry.  

Radna Zdzisława Milkowska poinformowała, że rozmawiała w tej sprawie z radnym 
powiatowym  i  dyrektorem  Zarządu  Dróg  Powiatowych  z  Ostródy.  Dyrektor  ZDP 
poinformowała, iż wie, że droga Miłomłyn-Tarda jest zniszczona. Niestety budżet powiatu 
jest  napięty  i  nie  ma  szans  na  naprawę  tej  drogi.  Powiat  miał  jedynie  załatać  dziury 
w jej nawierzchni.  

Sołtys Sołectwa Tarda, pani Małgorzata Pierzchała poinformowała, że dziury na tej 
drodze  zostały  załatane.  Przy  okazji  poinformowała,  że  w  dniu  wczorajszym  otrzymała 
z Zarządu Dróg Powiatowych z Ostródy odpowiedź na pismo w sprawie odcinka tej drogi 
przebiegającego przez m. Tarda. W piśmie tym poinformowano, że dokumentacja techniczna 
na  naprawę tej  drogi  jest  wykonana,  ale  inwestycja  ta  na  pewno nie  będzie  realizowana 
w przyszłym roku. 

Radny  Kazimierz  Czarnecki  zapytał  radnego  powiatowego  Stanisława 
Brzozowskiego,  czy  wiadomo  coś  o  naprawie  drogi  z  Boguszewa  do  granicy  powiatu 
ostródzkiego z iławskim. 

Radny  Mirosław  Ruczyński  wystąpił  z  wnioskiem,  by  sesje  Rady  odbywały  się 
w godzinach rannych, a nie w połowie dnia, gdyż to reorganizuje radnym pracę. 

Radny Rady Powiatu Ostródzkiego Stanisław Brzozowski poinformował, że w dniu 
jutrzejszym złoży w Starostwie Powiatowym zapotrzebowanie do projektu budżetu na 2017 
rok na realizację następujących zadań:

• położenie  nowej  nakładki  asfaltowej  na drodze  powiatowej  od wsi  Boguszewo do 
granicy powiatu iławskiego, 

• położenie  nowej  nakładki  asfaltowej  na  drodze  powiatowej  przez  miejscowość 
Majdany Wielkie. 

Następnie  Stanisław  Brzozowski  złożył  do  rozpatrzenia  przez  Radę  i  Burmistrza 
następujący wniosek. Ze względu na to,  że miejscowość Liksajny od dłuższego czasu nie 
może   doczekać  się  przebudowy  drogi  zaproponował,  by  powiat  przejął  starą  E7  od 
Miłomłyna do granicy Liksajn,  gdyż  koszty jej  utrzymania  dla  gminy będą  duże.  Gmina 
natomiast  miałaby  przejąć  dotychczasową  drogę  powiatową  Liksajny-Winiec.  Wówczas 
byłaby szansa na pozyskanie dotacji z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich w wysokości 
63,3 % wartości zadania na przebudowę drogi w Liksajnach. Można dokonać zmiany projektu 
technicznego  dot.  przebudowy tej  drogi  poprzez  zmianę  zakresu  inwestycji  na  położenie 
nowej nakładki asfaltowej. Wówczas wartość inwestycji wynosiłaby nieco ponad 1 mln zł. 
Udział własny gminy wynosiłby ok. 400 tys. zł.   
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Sekretarz Miasta i Gminy Ryszard Portka przypomniał, że powiat zlecił opracowanie 
dokumentacji technicznej na przebudowę drogi w Liksajnach. Oznacza to, że miał zamysł, 
skąd pozyskać środki na tą inwestycję. Dzisiaj okazuje się, że nie było zamysłu na pozyskanie 
środków na to zadanie.  Jest  przeciwny propozycji  radnego powiatowego. Nie widzi szans 
pozyskania dotacji na przebudowę tej drogi z PROW. Jego zdaniem droga może być zrobiona 
tylko w jeden sposób. Pozwolenie na przebudowę tej drogi ważne jest do 2017 roku. Powiat 
mógłby  realizować  to  zadanie  etapami.  Mógłby  również  wystąpić  do  gminy  z  prośbą 
o dofinansowanie np. w kwocie 100-200 tys. zł. 

W tym momencie sesję Rady opuścił radny Mirosław Ruczyński.  

Radny  Grzegorz  Walaszczyk  poinformował,  że  w  Karnitach  mieszka  Dominik 
Burkiewicz,  który  jest  osobą  niepełnosprawną. Został  poproszony  o  pomoc  tej  osobie. 
Udało mu się zorganizować koncert charytatywny, który odbędzie się 30.10.br. o godz. 15.00 
w  Zamku  w  Ostródzie.  Dochód  z  koncertu  zostanie  przeznaczony  tej  osobie  na  dalszą 
rehabilitację. Zaprosił  zebranych na koncert. 

Radny Grzegorz Żmijewski poinformował, że w sprawie remontu drogi w Liksajnach 
wystosował dużo pism do powiatu. Odpowiedzi na te pisma powtarzają się z roku na rok. 
Budżet powiatu na pewno nigdy nie będzie się dopinał. W związku z tym wydaje mu się,  że 
wniosek o przebudowę drogi Miłomłyn-Tarda nie ma dużych szans na realizację. Wystąpił 
z pismem do Starostwa powiatowego, czy remont drogi w Liksajnach będzie się kwalifikować 
do  uzyskania  dotacji  z  PROW.  Uważa,  że  propozycja  radnego  powiatowego  jest 
niebezpieczna. Przejęcie przez gminę drogi w Liksajnach, a następnie jej utrzymanie i remont 
to dla gminy bardzo duże koszty. 

Sołtys Sołectwa Liwa pani Waleria Pękala podziękowała Burmistrzowi za naprawę 
drogi do Rogowa.  

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  zapytał  radnego  powiatowego 
Stanisława Brzozowskiego, jak przedstawia się sprawa obiektu po byłym ośrodku szkolnym 
w miejscowości Faltyjanki. Przypomniał, że kilkanaście lat temu jak był członkiem Zarządu 
Powiatu, przyjęto zasadę, iż pieniądze uzyskane ze sprzedaży nieruchomości powiatowych na 
terenie  danej  gminy  zostaną  przeznaczone  na  realizację  inwestycji  powiatowych  na  jej 
terenie. Dodał, że w 2014 roku na sesji Rady Powiatu deklarował i podtrzymuje to w dalszym 
ciągu, że gmina może dołożyć do remontu drogi w Liksajnach ok. 200-300 tys. zł. 

Radny  Rady  Powiatu  Stanisław  Brzozowski  poinformował,  że  nieruchomość 
w  miejscowości  Faltyjanki  nie  została  jeszcze  sprzedana.  Zaproponował  Burmistrzowi 
wspólne  spotkanie  ze  Starostą  na  temat  realizacji  powiatowych  inwestycji  drogowych  na 
terenie Gminy Miłomłyn.  

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  zaakceptował  propozycję 
zorganizowania tego spotkania.

Radny Grzegorz Walaszczyk zapytał  Burmistrza,  czy byłaby możliwość wykonania 
wzdłuż Kanału Elbląskiego ścieżek rowerowych. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  jest  taka 
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możliwość. Na lewym brzegu kanału w kierunku Bynowa znajduje się droga, którą można 
odkrzaczyć. Z taką propozycją wystąpił już dwa lata temu pan Uwe Döcke, właściciel zamku 
w Karnitach.  Można to  zrobić  bez zaangażowania większych środków z budżetu.  Gminy. 
Jednak gmina nie planuje wykonania tego zadania w przyszłym roku, gdyż ma inne bardziej 
priorytetowe zadania, m. in. remont oczyszczalni ścieków w Miłomłynie i dokończenie zadań 
związanych z zapewnieniem mieszkańcom wody.  

Radna Alina Król wystąpiła z wnioskiem o ustalenie godzin rozpoczęcia sesji Rady.

W trakcie dyskusji w tej sprawie radni zgłosili dwie propozycje: godz. 8.00 i godz. 
9.00.

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  wniosek  o  ustalenie  godziny 
rozpoczęcia sesji na godz. 8.00.

„Za” przyjęciem wniosku głosowało 4 radnych.

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o ustalenie godziny 
rozpoczęcia sesji na godz. 9.00.

„Za” przyjęciem wniosku głosowało 7 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 1 radny. 

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  został  przyjęty wniosek  odnośnie  rozpoczęcia 
sesji o godz. 9.00. 

Radny Grzegorz Żmijewski wyraził swoje zdziwienie w związku z artykułem, który 
ukazał się w gazecie „Nasz Głos” 22.09.br., w którym napisano, że do uzyskania przez Gminę 
Miłomłyn  statusu  Obszaru  Ochrony  Uzdrowiskowej  olbrzymią  cegiełkę  dołożyła  senator 
Bogusława Orzechowska. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  zgodnie 
z wcześniejszymi zapowiedziami firma Metec rozpoczyna rozbudowę zakładu, co wpłynie na 
zwiększenie zatrudnienia. 

Adn. pkt 9. W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  XXVIII  sesji  Rady  Miejskiej 
Przewodniczący dokonał zamknięcia obrad.

Na tym protokół zakończono.
Protokółowała:
K. Staszyńska

Przewodniczący Rady Miejskiej
Radosław Gross
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